

Join us for a **3-day**



NET Basic in Montreal!

April 2 – 4, 2020



NOTE: THIS SEMINAR WILL BE TAUGHT IN FRENCH

NET Basic (April 2-4):

On Day 1 you will learn the simple 2-Minute NET Procedure through demos and workshops so you are able to immediately begin helping patients with this powerful approach!

On Day 2 you will have time to focus on increasing your skills and confidence as well as learn additional approaches using the 2-Minute NET Procedure. *Plus, an introduction to the NET Vital Points!*

On Day 3 you will learn the full 15 Steps of NET. You will also learn more NET applications and valuable tips that will help you effectively use NET in your practice. The NET material is streamlined for easy implementation and backed with scientific research!

Seminar Location

Hotel Mortagne
1228 rue Nobel
Boucherville, QC J4B 5H1
T: (450) 655-8981

NET Room Rate: \$159.00 CAD
Cutoff for Room Rate: 03/02/2020

Seminar Hours

NET Basic
Thursday: 8:30am - 4:30pm
Friday: 8:30am - 4:30pm
Saturday: 8:30am - 4:30pm

Seminar Fees (\$USD)

first time refresher certified

NET BASIC	\$575	\$400	\$100
-----------	-------	-------	-------

NCCAOM PDA Provider #166381

Register online at NETmindbody.com

Still have questions...? Give us a call: 800-888-4638

NET guarantees all its seminars 100%. If you're not satisfied, your seminar registration fee will be cheerfully refunded after the seminar concludes.

Joignez-vous à nous pour un



NET Basic à Montréal!

2-4 Avril, 2020



POUR LA PREMIÈRE FOIS EN FRANÇAIS AU QUÉBEC !

NET Basic (2-4 Avril):

Jour 1 vous apprendrez la procédure simple de 2-Minutes NET grâce à des démos et des workshops qui vous permettront de commencer à aider immédiatement les patients avec cette puissante approche!

Jour 2 vous aurez du temps pour approfondir vos compétences et améliorer votre confiance de même qu'apprendre d'autres applications utilisant la procédure de 2-Minutes NET. *De plus, vous aurez une introduction aux Points Vitaux NET !*

Jour 3 vous apprendrez les 15 Étapes du NET. Vous apprendrez aussi plus d'applications NET et des précieux conseils qui vous aideront à utiliser efficacement le NET dans votre pratique. Le matériel NET a été simplifié pour une implantation facile et est soutenu par de la recherche scientifique!

Endroit:

Hotel Mortagne
1228 rue Nobel
Boucherville, QC J4B 5H1
T: (450) 655-8981

Tarif chambre NET: \$159.00 CAD
Date butoir pour ces tarifs:
03/02/2020

Horaire du séminaire

NET Basic
Jeudi : 8:30am - 4:30pm
Vendredi: 8:30am - 4:30pm
Samedi : 8:30am - 4:30pm

Coût du Séminaire (\$USD)

première fois reprise certifié

NET BASIC	\$575	\$400	\$100
-----------	-------	-------	-------

NCCAOM PDA Provider #166381

Inscrivez-vous en ligne à NETmindbody.com

Vous avez encore des questions...? Appelez-nous: 800-888-4638

NET garantit tous ses séminaires à 100%. Si vous n'êtes pas satisfait, votre coût d'inscription au séminaire sera remboursé après la fin du séminaire.